
 
Vragen RIB zonnepanelen 

Dank voor het opstellen van de RIB van 20 juni j.l. met daarin de startnotitie Stap 2 Zonnevelden. 

Op 18 oktober ontving de raad een brief van de Energy Board Utrecht over de verwachte 

netcongestie. 

Nav de RIB en deze brief hebben wij een aantal vragen. 

 

In Oudewater hebben wij de zonneladder vastgesteld. Daarin is afgesproken dat zon op dak voor een 

zonneweide gaat. In de RIB wordt aangekondigd dat gestart wordt met stap 2, het gebiedsproces.  

1. Kan het college aangeven welke inspanningen gedaan zijn om de bijdrage van 19GWh aan 

grootschalige opwek duurzame energie ‘op het dak’ te kunnen realiseren?  

2. Kan de raad obv de start met het gebiedsproces concluderen dat alle ‘op het dak’ 

mogelijkheden reeds benut worden? 

 

Het afgelopen jaar is de krapte op de arbeidsmarkt en het aantal openstaande vacatures regelmatig 

aan bod gekomen. In de brief over de netcongestie staat aangegeven dat tot 2029 er geen nieuwe 

grote aansluitingen meer gerealiseerd kunnen worden.  

3. Is het met de combinatie van deze twee gegevens logisch om nu (schaarse) ambtelijke 

capaciteit te besteden aan een gebiedsproces voor aanleg van een zonneweide welke op zijn 

vroegst in 2029 aangesloten kan worden? 

 

Op pagina 5 van de startnotitie wordt geschetst hoe het proces rondom de realisatie van de 

zonneweide er precies uit gaat zien. Er wordt aangegeven dat er samengewerkt wordt met de 

omgeving en dat er gestuurd wordt op samenwerking tussen initiatieven. Die omgeving wordt in het 

proces vertegenwoordigd door een energiecoöperatie of vereniging (in oprichting). 

4. Zijn er reeds energiecoöperaties of verengingen in de gebieden B3 en J11 in oprichting? 

5. Stel dat er in dit gebied geen coöperatie of vereniging opgericht wordt, hoe worden dan de 

belangen van de inwoners van Papekop behartigt in het proces? 

Op pagina 6 van de startnotitie staat geschreven dat uit het bredere gebiedsproces Oudewater-

Noord naar voren is gekomen dat het grootste deel van de aanwezige boeren in gebied B3 en J11 

hun bedrijfsvoering willen voortzetten. 

6. Is het met dit gegeven logisch om toch in te zetten op verkenning van een zonneweide in 

gebieden B3 en J11? 

7. Op een aantal plekken wordt de bodemdaling van het veenweidegebied aangestipt. Is er al 

meer bekend over de (on)mogelijkheden van de aanleg van een zonneweide icm 

bodemdaling? 

Dank alvast voor het beantwoorden van de vragen. 

 

Namens De Onafhankelijken, 

 

Annika Huizinga 


